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Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Košice: 25. 11. 2020  

Číslo: 03014/2020/OD-44210  

 Vybavuje: Ing. Erika Bartková 

e-mail: erika.bartkova@vucke.sk  

telefón: 055/726 82 53  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 18. rokovania Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 25. 11. 2020  

formou online rokovania 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

a) stav cestnej infraštruktúry a mostov na území Košického samosprávneho kraja 

b) informácia o rekonštrukcii mosta – Sopotnica, zimná údržba dočasnej obchádzkovej 

trasy medzi Kysakom a Veľkou Lodinou  

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o poskytovaní dotácií 

5. Návrh  Všeobecne záväzného  nariadenia  Košického samosprávneho kraja  

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 

sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

6. Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 8/2008 a č. 5/2014 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

8. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023 

9. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2019    

10. Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2021 

11. Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

12. Návrh Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

13. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2021 

14. Návrhy, podnety a požiadavky 

15. Rôzne 

16. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie, ktorí boli prihlásení v systéme online rokovania 

a otvoril 18. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku 

rokovania v systéme online prítomných 9 členov komisie. Predseda komisie konštatoval, 

že komisia nebola uznášaniaschopná.  

Komisia nehlasovala o návrhu programu. Predseda komisie oznámil, že sa rokovanie bude 

riadiť predloženým návrhom programu. Navrhol, aby body č. 10, 11, 12 boli prezentované za 

bodom č. 2.  

Zároveň oznámil, že z dôvodu technických problémov sa ďalšie hlasovanie členov komisie 

uskutoční vizuálne cez kamery prihlásených členov komisie, alebo formou chatu. Hlasovanie 

sa uskutoční v prípade účasti nadpolovičnej väčšiny členov komisie, teda ak bude komisia 

uznášaniaschopná.    

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

Vyjadrenie:  

Ing. Erika Bartková, tajomníčka komisie a vedúca oddelenia dopravy, informovala o plnení 

prijatých uznesení a požiadaviek zo 16. rokovania dopravnej komisie, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 28. 07. 2020. 

Diskusia: 

Ku kontrole plnenia uznesení a požiadaviek z komisie neboli pripomienky.  

 

O bode č. 2 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 9 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 10 

Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2021 

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, protokolu a zahraničných vzťahov, 

oboznámila členov komisie s Rámcovou obsahovou náplňou zasadnutí Zastupiteľstva Košic-

kého samosprávneho kraja na I. polrok 2021, pričom sa zamerala na oblasť dopravy.    

 

Diskusia: 

K Rámcovej obsahovej  náplni  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2021 neboli pripomienky. 

 

O bode č. 10 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 9 

členovia komisie.   
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K bodu č. 11 

Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová zdôvodnila potrebu návrhu uvedeného dodatku a oznámila nový 

dátum 23. apríl ako Deň župy (z historického dôvodu, vzhľadom na to, že dňa 23. 04. 1924 

prvýkrát zasadali poslanci Košickej župy).  

 

Diskusia: 

K Návrhu Dodatku č. 1 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja neboli pripomienky. 

 

O bode č. 11 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 9 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 12 

Návrh Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová vysvetlila navrhované zmeny v Návrhu Rokovacieho poriadku Za-

stupiteľstva Košického samosprávneho kraja.   

 

Diskusia: 

K Návrhu Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja neboli pri-

pomienky. 

 

O bode č. 11 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 9 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 3 

Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

a) stav cestnej infraštruktúry a mostov na území Košického samosprávneho kraja 

b) informácia o rekonštrukcii mosta – Sopotnica, zimná údržba dočasnej obchádzkovej 

trasy medzi Kysakom a Veľkou Lodinou  

 

Vyjadrenie:  

Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA, generálny riaditeľ Správy ciest KSK, poskytol aktuálne 

informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK, pričom sa zameral 

na stav cestnej infraštruktúry a mostov a následne informoval o rekonštrukcii mosta M 4959 

cez rieku Hornád za osadou Sopotnica a o zimnej údržbe dočasnej obchádzkovej trasy. 

 

Stav cestnej infraštruktúry a mostov na území Košického samosprávneho kraja 

Generálny riaditeľ prezentoval stavebnotechnický stav ciest II. a III. triedy k 7/2020 na 

prehľadnom grafe a porovnal jednotlivé strediská kraja. Cieľom SC KSK je v budúcom roku 

realizovať súvislé úpravy cca 180 km ciest v najhoršom stavebnotechnickom stave. Pre 

porovnanie – v roku 2020 boli zrealizované súvislé úpravy 57 km ciest.  

Ďalším cieľom SC KSK je v roku 2021 opraviť aspoň polovicu zo 69 mostov vo veľmi zlom 

stavebno-technickom stave.  
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Informácia o rekonštrukcii mosta – Sopotnica, zimná údržba dočasnej obchádzkovej 

trasy medzi Kysakom a Veľkou Lodinou 

Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA podrobne informoval o rekonštrukcii mosta M 4959 cez 

rieku Hornád v osade Sopotnica. Vysvetlil okolnosti mimoriadnej situácie z 10. – 11. 8 .2020, 

narušenia mosta, jeho uzavretia, zriadenia obchádzkovej trasy, rokovaní o dočasnom 

premostení. Ďalej informoval o verejnom obstarávaní na zhotoviteľa rekonštrukcie mosta, 

ktorým je Váhostav. V 49. týždni 2020 začne realizácia búracích prác poškodenej mostovky, 

vykoná sa diagnostika spodnej časti. Následne bude stavenisko odovzdané Okresnému úradu 

Košice – okolie, odboru krízového riadenia, ktorý zo štátnych hmotných rezerv zabezpečí 

osadenie dočasného premostenia. Osadenie dočasného premostenia bude realizovať 

Záchranná brigáda Hasičského a záchranného zboru v Humennom. Na záver informoval 

o zimnej údržbe na obchádzkovej trase medzi Kysakom a Veľkou Lodinou.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili:  

Ing. Igor Petrik, Ing. Jozef Horváth, JUDr. Gábor Szalay.  

Na otázky odpovedal generálny riaditeľ Správy ciest KSK.     

 

Predmetom diskusie boli témy:  

nutnosť zabezpečiť do začiatku zimy náhradné premostenie mosta Sopotnica, zabezpečiť 

zjazdnosť obchádzkovej trasy, nutnosť riešiť dezolátny stav cesty III. triedy č. 3709 v úseku 

obec Dobrá – železničná stanica Dobrá (cca 500 m), rekonštrukcia mosta cez potok Čečanka 

za obcou Mokrance a ďalších v okrese Košice – okolie.     

 

Záver:  

K bodu č. 3 neboli zásadné pripomienky. 

Na základe návrhu predsedu komisie a so súhlasom SC KSK bude členom komisie zaslaná 

prezentácia, ktorú predstavil a vysvetlil generálny riaditeľ.    

 

Uznesenie č. 49/2020 

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti 

Správy ciest KSK. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní online: 13 

 

Za: 13                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o poskytovaní dotácií 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Jarmila Hviščová, projektová manažérka Agentúry na podporu regionálneho rozvoja 

Košice, n. o., vysvetlila Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja o poskytovaní dotácií. 

   

Diskusia: 

K predloženému návrhu VZN KSK neboli pripomienky.  
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Záver:  

K bodu č. 4 neboli doplňujúce návrhy. 

 

O bode č. 4 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 12 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 5 

Návrh  Všeobecne záväzného  nariadenia  Košického samosprávneho kraja o výške 

úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 

služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

Ing. Vladimír Pauco, poverený riadením odboru sociálnych vecí, vysvetlil Návrh  Všeobecne 

záväzného  nariadenia  Košického samosprávneho kraja o výške úhrady za sociálnu službu, 

o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsob-

nosti Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia: 

K predloženému návrhu VZN KSK neboli pripomienky.  

 

Záver:  

K bodu č. 5 neboli doplňujúce návrhy. 

 

O bode č. 5 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 12 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 6 

Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 8/2008 a č. 5/2014 

 

Vyjadrenie:  

RNDr. Adrián Kuba, MBA, vedúci marketingového oddelenia, vysvetlil predložený materiál 

Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne záväz-

ného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 8/2008 a č. 5/2014 

  

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojil JUDr. Gábor Szalay. Predmetom diskusie bola téma jazykových 

mutácií. Zmena  a doplnenie VZN KSK neobsahuje jazyky národnostných menšín.  

 

O bode č. 6 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 11 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým ško-

lám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   
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Vyjadrenie:  

Ing. Miroslava Seňková, referentka pre kontrolu hospodárenia s finančnými prostriedkami 

odboru školstva, vysvetlila Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávne-

ho kraja, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

  

Diskusia: 

K predloženému návrhu VZN KSK neboli pripomienky.  

 

Záver:  

K bodu č. 7 neboli doplňujúce návrhy. 

 

O bode č. 7 komisia nehlasovala, nebola uznášaniaschopná, na systém online boli pripojení 12 

členovia komisie.   

 

K bodu č. 8 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023 

 

Vyjadrenie:  

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií, prezentoval Návrh rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023.  

 

Diskusia: 

K Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023 neboli pripomienky.  

 

Záver:  

K bodu č. 8 neboli doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 50/2020   

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní online: 13 

 

Za: 12                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 1  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2019    

 
Vyjadrenie:  

Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD., vedúci referátu regionálneho rozvoja a plánovania,  

prezentoval Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja KSK za rok 2019.    

 
Diskusia:  

K Vyhodnoteniu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2019 neboli pripomienky.  
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Záver:  

K bodu č. 9 neboli doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 51/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní online: 14  

 

Za: 14                                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 13 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2021 

 

Vyjadrenie:  

Ing. Igor Petrik, predseda komisie, informoval o spracovanom Pláne úloh Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2021.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojil Ing. Jozef Horváth.  

 

Predmetom diskusie bola téma IDS Východ, s.r.o. Plán úloh Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2021 obsahuje bod č. 2b: Aktuálne informácie o činnosti IDS 

Východ, s.r.o.  

 

Záver:  

K bodu č. 13 neboli doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 52/2020  

Komisia schvaľuje Plán úloh Dopravnej komisie Zastupiteľstva KSK a zároveň odporúča 

zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní online: 14 

 

Za: 14                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 14 

Návrhy, podnety a požiadavky 
 

Diskusia: 

Členovia komisie nevzniesli podnety. 

 

 

K bodu č. 15 

Rôzne 
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Diskusia: 

Členovia komisie nevzniesli podnety. 

 

K bodu č. 16 

Záver 

Predseda komisie Ing. Igor Petrik konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval členom komisie za účasť formou online a zaprial všetkým pokojné vianočné 

sviatky a šťastný nový rok 2021.   

 

 

 

.................................................... 

Ing. Erika Bartková 

tajomníčka komisie 

                      ...................................................... 

Ing. Igor Petrik 

predseda komisie 

  
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 


